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内容概要

《蛋白质纯化指南(原著第2版)(导读版)》的目录和前言已经译成中文，正文部分保留英文原版。
另附江南大学生物工程学院陆健教授所作精彩导读一篇。
《蛋白质纯化指南》（第一版）问世已近20年，该书在蛋白质和酶的处理、纯化及其性质研究方面，
指导了众多的学生和研究人员，经过修订并更新的第二版，延续了第～版的风格，以清晰易懂的方式
介绍了该领域的前沿技术和经典方法，希望能够帮助专家和初学者在其实验室建立起有效的技术手段
。

《蛋白质纯化指南(原著第2版)(导读版)》特点：汇集多位工业界、医药界及相关领域的顶尖学者，研
究领域跨越生物化学、遗传学、肿瘤学、药理学、皮肤医学和免疫学等多个学科。

 提供该领域的有效方法和先进的分析手段。

 新增章节和全面更新的部分章节多由原作者执笔。

由优秀的生化学家执笔以概述或回顾章节的形式介绍相关领域的重要背景，背景知识不局限于技术手
段和机械操作过程。
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章节摘录

版权页：插图：The routine preparation of protein samples for MS analysis using HPLCtechniques has driven
vendors to provide their sorbents in an increasingarray of column, cartridge, and capillary formats. This in turn has
permittedthe streamlining of sample preparation via the use of column switchingprocedures. In this approach a
short precolumn is used to rapidly concen-trate and desalt a protein prior to a subsequent, high-resolution
separationvia a longer column on the same HPLC system. As an example, PepMapmicroscale precolunms 
（Dionex, Sunnyvale, CA） can be used to rapidlyconcentrate and desalt protein samples over a packed bed
length of only5 ram. With a choice of resins available, the efficiency ofanalyte trapping isgoverned by the choice of
packing material while the reduction in samplevolume improves the resolution of the subsequent chromatography
step. Inthis context, it is also worth comment that monolithic separation materialsare being increasingly employed
for protein concentration and desalting（Schley et al,, 2006）.
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编辑推荐

《蛋白质纯化指南(原著第2版)(导读版)》是实验室解决方案之一。
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